

跟团游

Tour code:
VCCG011

VOYA®
By TRAVELOG



8D6N

梦回西安·古韵洛阳

郑州 | 洛阳 | 华山 | 西安 | 延安

Timeless Xi'an & Luoyang

ZHENGZHOU | LUOYANG | MOUNT HUA | XI'AN | YAN'AN



秦始皇兵马俑

世界第八大奇迹
亲见千年地下军阵
(AAAAA)



华山论剑

奇险天下第一山
索道登临五岳华山
(AAAAA)



龙门石窟

世界文化遗产
千年石刻艺术宝库
(AAAAA)



壶口瀑布

黄河奔腾成瀑
近距离感受磅礴气势

03-3385 5020

www.voya.com.my

f i d: @voyacommy



第1天 吉隆坡 郑州 ^(2hrs) -155公里- 洛阳

集合于吉隆坡国际机场，搭乘航班前往郑州。抵达郑州机场后，办理入境手续及提取行李，随后乘车前往洛阳。

★ 龙门石窟（AAAAA）【含电瓶车 + 讲解耳麦】

世界文化遗产，中国四大石窟之一，北魏至唐代皇家石刻艺术的巅峰之作。漫步伊河两岸，仰望奉先寺卢舍那大佛的庄严微笑，欣赏万余尊精美佛像，感受千年石雕艺术的震撼魅力，见证佛教文化的辉煌历史。

📍 洛邑古城

游览洛邑古城，漫步古色古香的街巷与传统建筑之间，感受浓厚的中原古城氛围，适合自由拍照及体验当地文化。

第2天 洛阳 ^(3.5hrs) -260公里- 华山

★ 华山（AAAAA）【含北上南下索道 + 进山车】

中国五岳之一，以险峻山势、奇峰峭壁和壮丽景色闻名。乘坐北峰索道上下山，沿途欣赏险峻山势与壮丽风光，感受“奇险天下第一山”的独特魅力。

※ 如遇天气或其他因素导致景区闭园，将改为游览嵩山少林寺。

第3天 华阴 ^(1.5hrs) -125公里- 西安

★ 秦始皇陵兵马俑（AAAAA）【含景区交通车 + 讲解耳麦】

世界八大奇迹之一，秦始皇的地下军团，气势磅礴，栩栩如生，展现两千多年前大秦帝国的辉煌。亲眼见证千人千面的陶俑神韵，探秘震撼世界的历史遗迹，感受大秦铁血征战的恢弘气势。

★ 华清宫

华清宫位于骊山脚下，是中国著名的皇家园林之一。这里拥有悠久的历史与温泉文化，可欣赏古建筑、皇家园林景观，并了解唐代历史故事与文化。

💰 推荐自费：二选一

《西安千古情》 | 贵宾席 RMB298/人

大型歌舞演出，通过舞台、灯光与音乐呈现西安千年历史与文化。

《驼铃传奇秀》 | 贵宾席 RMB288/人

以丝绸之路为主题的大型实景演出，通过歌舞、特效与舞台场景展现古丝绸之路的传奇故事。

第4天 西安 ^(5.5hrs) -380公里- 延安红街

★ 甘泉大峡谷

被誉为“中国羚羊谷”，峡谷由红色砂岩经过长期风化与流水冲刷形成。走进狭长曲折的峡谷，可欣赏层层岩壁与阳光交织出的独特光影，尤其正午时分景色更为壮观，非常适合拍照。

※ 如遇天气或其他因素导致景区闭园，将改为游览黄帝陵 + 轩辕庙。

📍 延安红街

以延安历史文化为主题打造的特色街区，融合陕北建筑、文化展示、美食及休闲体验。漫步街区，可感受浓厚的陕北风情与延安城市特色。

第5天 延安 ^(6.5hrs) -480公里- 西安

★ 壶口瀑布【含景区电瓶车】

前往壮观的黄河壶口瀑布，近距离感受黄河奔腾咆哮的磅礴气势。滚滚黄河水在狭窄河道中急速汇聚，从高处倾泻而下，激起层层水雾与巨响，形成震撼人心的自然奇观。站在观景处，可欣赏黄河水势奔涌、峡谷相映的壮丽景色，感受中华民族最豪迈、最震撼的一面。

※ 如遇天气或其他因素导致景区闭园，将改为游览杨家岭 + 宝塔山。

📍 永兴坊【晚餐自理】

体验充满陕西特色的美食文化街区。这里汇集多种陕西传统小吃与地方美食，可边走边吃，感受热闹的西安街巷氛围。

秦始皇兵马俑

**第6天** 西安

★ 西安明城墙

登上古都西安最具代表性的城墙之一，俯瞰古城与现代城市交织的风景。漫步城墙之上，感受千年古都的厚重历史与独特气势。

★ 大慈恩寺 + 大雁塔

走进西安经典文化地标，探访玄奘取经文化与千年佛教历史。大雁塔古朴庄严，是来到西安不可错过的代表性景点。

📍 大雁塔北广场

漫步大雁塔周边广场，欣赏古塔与现代城市景观相互映衬，轻松拍照打卡，感受西安古今融合的城市魅力。

📍 大唐不夜城

夜幕降临后，走进璀璨的大唐不夜城，欣赏唐风建筑、灯光街景与精彩表演，仿佛一秒穿越回盛唐长安，感受最热闹迷人的西安夜色。

💰 推荐自费：古风旅拍（参考价人民币 288-388/人）

换上精美古风服饰，搭配妆造与专业拍摄，在古都西安留下属于自己的“盛唐大片”。

第7天 西安 ^(2hrs) 郑州 吉隆坡

📍 二七广场 + 二七纪念馆

前往郑州市中心地标二七广场，参观二七纪念馆，了解郑州近代城市发展与历史故事，同时感受市中心热闹氛围。

游览结束后，乘车前往郑州新郑国际机场，搭乘航班返回吉隆坡。

第8天 吉隆坡

抵达吉隆坡国际机场，结束愉快旅程，返回温暖的家。

*行程顺序及航班时间将以出发前的最终确认为准，若有调整，敬请谅解。



龙门石窟



华山

行程图片仅供参考，请以实际安排为准。

DAY 1 Kuala Lumpur ➡ Zhengzhou -155KM- Luoyang (2hrs)

Meet at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Zhengzhou. Upon arrival, transfer to Luoyang by coach.

★ Longmen Grottoes (AAAAA)

[Includes Scenic Area Shuttle and Audio Headset]

A UNESCO World Heritage Site and one of China's four major Buddhist grottoes. Admire the stone carvings from the Northern Wei to Tang dynasties, including the renowned Vairocana Buddha.

◎ Luoyi Ancient City

Stroll through traditional streets and architecture while experiencing the atmosphere and culture of ancient Luoyang.

DAY 2 Luoyang -260KM- Mount Hua (3.5hrs)

★ Mount Hua (AAAAA)

[Includes North Peak Round-trip Cable Car and Scenic Area Shuttle]

One of China's Five Great Mountains, known for its steep peaks and dramatic cliffs. Take the North Peak cable car up and down the mountain and enjoy the surrounding scenery.

※ If Mount Hua Scenic Area is closed due to weather or other circumstances, it will be replaced with Shaolin Temple at Mount Song.

DAY 3 Huayin -125KM- Xi'an (1.5hrs)

★ Emperor Qinshihuang's Mausoleum Site Museum

(Terracotta Warriors-AAAAA)

[Includes Scenic Area Shuttle and Audio Headset]

One of the world's greatest archaeological discoveries, featuring the underground army of China's first emperor. See the life-sized terracotta warriors and discover the history and military power of the Qin Dynasty.

★ Huaqing Palace

Located at the foot of Mount Li, Huaqing Palace is one of China's renowned imperial gardens. Explore its historic architecture and royal gardens while learning about its history, hot spring culture and Tang Dynasty stories.

④ Optional Tour: Choose One

The Romance of Xi'an | VIP Seat RMB298 per person

A large-scale song and dance performance that presents Xi'an's history and culture through music, lighting and stage effects.

The Legend of Camel Bells | VIP Seat RMB288 per person

A large-scale live performance inspired by the ancient Silk Road, featuring dance, special effects and immersive stage scenes.

DAY 4 Xi'an -380KM- Yan'an Red Street (5.5hrs)

★ Ganquan Grand Canyon

Known as "China's Antelope Canyon," the canyon was formed through the long-term weathering and erosion of red sandstone. Walk through its narrow, winding passages and admire the layered rock walls under the sunlight. The scenery is especially impressive around midday and ideal for photography.

※ If the scenic area is closed due to weather or other circumstances, it will be replaced with the Mausoleum of the Yellow Emperor and Xuanyuan Temple.

◎ Yan'an Red Street

A themed street inspired by Yan'an's history and culture, featuring northern Shaanxi architecture, cultural displays, local food and leisure experiences. Stroll through the area and experience the distinctive atmosphere of northern Shaanxi and Yan'an.



DAY 5 Yan'an -480KM- Xi'an (6.5hrs)

★ Hukou Waterfall on the Yellow River [Includes Scenic Area Shuttle]

Visit the magnificent Hukou Waterfall and experience the powerful flow of the Yellow River up close. The river rushes through a narrow gorge before plunging down, creating layers of mist and a thunderous sound. From the viewing area, admire the rushing river and surrounding canyon scenery.

※ If the scenic area is closed due to weather or other circumstances, it will be replaced with Yangjialing Revolutionary Site and Baota Mountain.

◎ Yongxingfang (Dinner at Own Expense)

Explore a food and cultural street featuring traditional Shaanxi snacks and local dishes. Enjoy the lively atmosphere while sampling food at your own expense.

DAY 6 Xi'an

★ Xi'an City Wall

Walk along one of Xi'an's most iconic city walls and enjoy views of the ancient city alongside the modern skyline. Experience the history and grandeur of the ancient capital.

★ Da Ci'en Temple + Giant Wild Goose Pagoda

Visit this major cultural landmark and learn about Xuanzang's journey for Buddhist scriptures and Xi'an's Buddhist history. Admire the ancient Giant Wild Goose Pagoda, one of the city's iconic landmarks.

◎ Giant Wild Goose Pagoda North Square

Stroll through the square and admire the ancient pagoda against the modern cityscape, reflecting Xi'an's blend of history and modernity.

◎ Grand Tang Mall

Explore the area after nightfall and enjoy its Tang-style architecture, illuminated streets and performances. Experience the lively atmosphere of ancient Chang'an.

④ Optional Tour: Traditional Costume Photoshoot

Reference Price: RMB288-388 per person

Dress in traditional costumes with professional makeup, styling and photography to capture your own Tang-inspired photos in Xi'an.

DAY 7 Xi'an (2hrs) ➡ Zhengzhou ➡ Kuala Lumpur

Erqi Square + Erqi Memorial Tower

Visit Erqi Square, a landmark in central Zhengzhou, and see the Erqi Memorial Tower. Learn about Zhengzhou's modern development and historical stories while experiencing the lively city-centre atmosphere.

After the visit, transfer to Zhengzhou Xinzheng International Airport for your flight back to Kuala Lumpur.

DAY 8 Kuala Lumpur

Arrive at Kuala Lumpur International Airport, marking the end of the journey.

*The itinerary and flight schedule are subject to the final confirmation before departure. Adjustments may be made as necessary.



壶口瀑布

行程图片仅供参考，请以实际安排为准。

行程亮点 HIGHLIGHTS

世界奇迹 · 秦始皇兵马俑
世界第八大奇迹，近距离观看千人千面的地下军阵，景区交通车与讲解耳麦一次包含。

奇险华山 · 壮丽山河
北峰往返索道及进出山车全含，减少登山体力负担，也能轻松欣赏华山险峰与壮阔山景。

黄河奇观 · 壶口瀑布
走近黄河最震撼的景观之一，亲眼见证滚滚黄河收窄成瀑、奔腾而下的磅礴气势。

古都西安 · 梦回盛唐
白天登西安城墙、访大雁塔，夜游大唐不夜城，从千年历史一路走进盛唐夜色。

石窟艺术 · 龙门石窟
走进世界文化遗产，亲见卢舍那大佛与万尊石刻造像，感受中国皇家石刻艺术的巅峰之作。

全程4星舒适酒店
长途游览后也能舒适休息，兼顾行程丰富度与住宿品质。

古都特色美食之旅
从洛阳水席、羊肉泡馍到黄河大鲤鱼及大唐创意晚宴，一趟品尝河南与陕西代表风味。

World Wonder · Terracotta Warriors
See the life-sized underground army of China's first emperor. Scenic shuttle and audio headset included.

Majestic Mount Hua · Spectacular Scenery
North Peak round-trip cableway and scenic shuttle included, making it easier to enjoy Mount Hua's dramatic peaks and magnificent scenery.

Yellow River Wonder · Hukou Waterfall
Witness the Yellow River narrowing into a powerful waterfall and experience its magnificent force up close.

Ancient Xi'an · Journey Back to the Tang Dynasty
Walk along Xi'an City Wall, visit the Giant Wild Goose Pagoda and explore the Grand Tang Mall at night.

Stone-Carving Art · Longmen Grottoes
Explore this UNESCO World Heritage Site and admire the Vairocana Buddha and thousands of stone-carved statues.

Comfortable 4-Star Hotels Throughout
Rest comfortably after each day while enjoying quality accommodation throughout the journey.

A Taste of the Ancient Capitals
Enjoy signature Henan and Shaanxi flavours, from Luoyang Water Banquet and Lamb Pao to Braised Yellow River Carp and a Tang Dynasty Creative Dinner.

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	精选酒店 SELECTED HOTELS
1	机上用餐 Meal on Board	洛阳本地家常菜 Luoyang Cuisine	洛阳水席 Luoyang Water Banquet	★★★★★ 洛阳丽呈睿轩酒店或同级 Rezen Ruixuan Hotel Luoyang or similar
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	华阴本地面食 Huayin Local Noodles	华山风味宴 Mount Hua Feast	★★★★★ 华山丽致酒店或同级 Lizhi Hotel (Huashan Scenic Area) or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	临潼葫芦鸡 Lintong Gourd Chicken	羊肉泡馍 Lamb Pao	★★★★★ 西安铂悦东方酒店或同级 Boyue Oriental Hotel Xi'an or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	陕北农家菜 Northern Shaanxi Cuisine	陕北铁锅宴 Shaanxi Iron Pot Feast	★★★★★ 延安美丽豪酒店或同级 Merlinhod Hotel Yan'an or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	黄河风味餐 Yellow River Cuisine	西安分餐式小吃 Xi'an Local Snack Platter	★★★★★ 西安铂悦东方酒店或同级 Boyue Oriental Hotel Xi'an or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	大慈恩寺素斋 Da Ci'en Vegetarian Meal	大唐创意晚宴 Tang Creative Dinner	★★★★★ 西安铂悦东方酒店或同级 Boyue Oriental Hotel Xi'an or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	河南菜 Henan Cuisine	郑州烩面 Zhengzhou Stewed Noodles	-
8	机上用餐 Meal on Board	-	-	-

条规:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，悦游将保留更改或取消行程的权利。
- 若悦游的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
- 每位参与悦游旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如：交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，悦游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条规，请参阅单据背页
- 以上图片仅供参考，请以实物为准。

- Terms & Conditions:**
- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - VOYA Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - VOYA Travel is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; VOYA Travel reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in VOYA Travel's tours shall travel at his/her own risk. VOYA Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice
 - All pictures shown are for illustration purpose only.

中国团 - 附加条规:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
- 团费已包含并平均计算所有门票费用,恕不接受个人退款或退差价。

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- All admission fees are already included in the tour fare and shared among the group. No individual refund or price difference will be given.

For Agent use only: